



PROTECTING THE DEFENSELESS

Improving care for newborns

PROTÉGER LES TOUT-PETITS

Améliorer les soins pour les nouveau-nés

Finding

Nothing is as precious as a newborn's life. The cost of neonatal care is equally dear – but it's not the same everywhere. To reduce costs and improve care, members of the Canadian Neonatal Care Network share information about the type of care given and the outcomes of this treatment. The Network links 27 neonatal intensive care units across Canada.

Impact

New and significant findings have resulted from the Network's database. For instance, all newborns are routinely screened for a condition that can cause blindness, known as retinopathy of prematurity. Information collected by the Network has helped determine when screening is necessary, a change that will reduce costs by more than \$1 million per year.

INSTITUTE OF HEALTH SERVICES AND POLICY RESEARCH



INSTITUT DES SERVICES ET DES POLITIQUES DE LA SANTÉ

Résultat

Rien n'est plus précieux que la vie d'un nouveau-né. Le coût des soins de néonatalogie est également élevé, mais il n'est pas le même partout. Pour réduire ces coûts et améliorer les soins, les membres du Réseau néonatal canadien échangent de l'information sur le type de soins offerts et les résultats des traitements. Le Réseau met en contact 27 services de soins intensifs en néonatalogie dans tout le Canada.

qui peut causer la cécité, la rétinopathie des prématurés. Les données recueillies par le Réseau ont aidé à déterminer quand le dépistage est nécessaire, ce qui permettra d'épargner plus d'un million de dollars par année.

Impact

La base de données du Réseau a livré des conclusions nouvelles et importantes. Par exemple, tous les nouveau-nés subissent un test pour le dépistage d'une maladie

Team

The Network was founded and continues to be led by Dr. Shoo Lee of the University of Alberta.

Équipe

Le Réseau a été créé et continue d'être dirigé par le Dr Shoo Lee, de l'Université de l'Alberta.

